

Flair Airlines continues US network expansion with inaugural flight to Phoenix

- ***Service to Phoenix-Mesa Gateway Airport begins Sunday from Toronto Pearson International Airport***

Toronto, Ontario, December 5, 2021 – Flair Airlines, Canada’s ultra-affordable airline continues to expand into the US with today’s inaugural flight to Phoenix–Mesa Gateway Airport from Toronto Pearson International Airport.

“We’re looking forward to providing Canadians with bargain fares to popular US destinations, as well as expanding our network to Phoenix with flights from four Canadian cities launching in December,” said Garth Lund, Chief Commercial Officer, Flair Airlines. “Canadians can finally escape the cold of winter to enjoy the Valley of the Sun affordably.”

Flair’s inaugural flight from Canada to Phoenix-Mesa Gateway Airport will depart on Sunday, December 5, at 1:55pm, and arrive in Phoenix at 4:45pm.

“We are very excited to welcome Flair Airlines back to Phoenix-Mesa Gateway Airport,” said J. Brian O’Neill A.A.E Executive Director and CEO. “I’m sure sun-seeking Canadians are thrilled to have an affordable and convenient way to access greater Phoenix’s world-class golf courses, picturesque hiking trails, and other popular outdoor activities.”

One-way fares, including taxes and fees, begin at \$109 CAD from Toronto Pearson International Airport. There are limited seats and availability for the fares. Flights are now available for booking at <https://www.flyflair.com>.

In addition to service to Phoenix from Toronto, passengers will be able to travel to Phoenix from Edmonton International Airport, Calgary International Airport, and Vancouver International Airport starting December 16.

About Flair Airlines

Flair Airlines is on a mission to liberate the lives of Canadians by providing affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve 32 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media enquiries, please contact:

Flair Airlines

Jamina Kotak

780.887.9209

Jamina.kotak@flyflair.com



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

Phoenix-Mesa Gateway Airport

Ryan Smith

480.988.7617

rsmith@gatewayairport.com



Flair Airlines poursuit l'expansion de son réseau américain avec un vol inaugural à destination de Phoenix

- ***Le service vers l'aéroport Phoenix-Mesa Gateway débutera ce dimanche au départ de l'aéroport international Pearson de Toronto.***

Toronto, Ontario, 5 décembre 2021 - Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne ultra-abordable, poursuit son expansion aux États-Unis avec le vol inaugural d'aujourd'hui à destination de l'aéroport Phoenix-Mesa Gateway depuis l'aéroport international Pearson de Toronto.

"Nous sommes impatients d'offrir aux Canadiens des tarifs avantageux vers des destinations américaines populaires, ainsi que d'étendre notre réseau vers Phoenix avec des vols à partir de quatre villes canadiennes lancés en décembre ", a déclaré Garth Lund, directeur commercial de Flair Airlines. "Les Canadiens peuvent enfin échapper au froid de l'hiver pour profiter de la Vallée du Soleil à un prix abordable."

Le vol inaugural de Flair du Canada vers l'aéroport Phoenix-Mesa Gateway partira ce dimanche 5 décembre à 13h55 et arrivera à Phoenix à 16h45.

"Nous sommes très heureux d'accueillir à nouveau Flair Airlines à l'aéroport Phoenix-Mesa Gateway ", a déclaré J. Brian O'Neill, directeur exécutif et chef de la direction de l'AAE. "Je suis sûr que les Canadiens en quête de soleil sont ravis d'avoir un moyen abordable et pratique d'accéder aux terrains de golf de classe mondiale, aux sentiers de randonnée pittoresques et aux autres activités de plein air populaires du Grand Phoenix."

Les tarifs aller simple, taxes et frais compris, commencent à 109 \$ CAD au départ de l'aéroport international Pearson de Toronto. Les places et les disponibilités sont limitées pour ces tarifs. Les vols peuvent être réservés dès maintenant sur <https://www.flyflair.com>.

En plus du service à destination de Phoenix depuis Toronto, les passagers pourront se rendre à Phoenix depuis les aéroports internationaux d'Edmonton, de Calgary et de Vancouver à partir du 16 décembre.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission de libérer la vie des Canadiens en leur offrant des voyages aériens abordables qui les relient aux personnes et aux expériences qu'ils aiment. Grâce à une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair dessert 32 villes au Canada, aux États-Unis et au Mexique. Pour de plus amples renseignements, veuillez consulter le site www.flyflair.com.

Pour toute question concernant les médias, veuillez contacter :

Flair Airlines



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com

Aéroport de Phoenix-Mesa Gateway
Ryan Smith
480.988.7617
rsmith@gatewayairport.com

